
Un tren que obre nous horitzons

Blanes, Figueres i Por tbou aplaudeixen el futur servei de rodalies i creuen

que por tar� noves opor tunitats tur�stiques

Un tren de les Rodalies barcelonines a Blanes, en una

imatge d'arxiu. <br/>

GIRONA | LAURA FANALS

Era una not�cia llargament esperada, per� no per aix� menys

aplaudida. El nou servei de trens de Rodalies, que comen�ar� a

funcionar a par tir de l'any que ve i que unir� Blanes, Figueres i

Por tbou sense que s'hagi de fer transbord a Ma�anet, ha estat molt

ben rebut pels tres municipis, que veuen com els obre noves

expectatives, especialment en l'�mbit tur�stic.

L'alcalde de Blanes, Josep Marig� (PSC), considera que aquest era un "deute hist�ric" que Girona tenia amb el

sud de la demarcaci�, i per tant af irma que �s "una not�cia molt benvinguda". Per una banda, Marig� creu que

benef iciar� els usuaris blanencs, ja que per exemple podran anar directament a la Universitat, per� tamb�

remarca que es podran connectar amb l'estaci� del tren d'alta velocitat (TAV) i l'aeropor t de Girona, la qual cosa

els obrir� les por tes de la mobilitat: "Aquestes infraestructures tan potents estaran a disposici� no nom�s de

Blanes, sin� tamb� de Lloret, Tossa i tot el Maresme nord", va assenyalar, tot considerant que ser� "una gran

opor tunitat" des dels punts de vista social i econ�mic.

Des de Figueres, Santi Vila (CiU) veu aquest nou servei suposar� un "revulsiu" tant per a la ciutat com per al

conjunt de l'Alt Empord�. Vila valora com una "not�cia excelálent" aquesta proposta de la Generalitat, ja que

permetr� la connexi� de Figueres amb Blanes amb un tren cada hora. "�s una aposta que representa un punt

d'inf lexi� en les pol�tiques que en la �ltima d�cada havien posat en risc el servei i les seves potencialitats",

assenyala. D'aquesta manera, el batlle f iguerenc creu que es tracta d'una "gran opor tunitat" per a la projecci�

tur�stica de Figueres i creu que tamb� benef iciar� tota la Costa Brava nord. Ara, assenyala, ser� el moment de

planif icar les inversios per a millorar el manteniment de la l�nia, aix� com les prestacions de les estacions.

Per� Vila no nom�s mira cap al sud, sin� tamb� cap al nord, i considera que aquest nou servei "conf irma l'aposta

pel tren convencional entre Figueres i Por tbou  i esvaeix els dubtes apareguts sobre aquesta l�nia des de la

posada en funcionament del TAV".

"No volem quedar a�llats"

I qui tamb� est� molt satisfet pel mateix motiu �s, �bviament, l'alcalde de Por tbou, Josep Llu�s Salas (CiU).

Segons recorda, aquest nou sevei culminar� unes reivindicacions que v�nen de temps enrera: "No volem quedar

a�llats, i hem fet tot el possible amb les conselleries corresponents per tal de poder mantenir tant les

mercaderies com el transpor t de viatgers", assenyala Salas. El batlle, de fet, creu que el m�s positiu de tot

plegat �s que la Generalitat hagi considerat aquesta l�nia com quelcom vital, encara que hi hagi la d'alta

velocitat que va per un altre recorregut. "Por tem molts anys per no perdre el que tenim", recorda. I �s que ara

tindran garantit el manteniment dels trens de viatgers, per� m�s endavant tamb� lluiten per a poder mantenir les

mercaderies; una reivindicaci� que, segons Salas, sembla que "va per bon cam�".

Pel que fa als benef icis que suposaran poder disposar, cada dues hores, d'un tren entre Figueres i Por tbou,

Salas assegura que, de cara a l'estiu, permetr� que m�s gent de Figueres decideixi anar a la platja de Por tbou,

ja que l'estaci� est� a molt poca dist�ncia de la platja. "Ara la gent de Figueres va a Llan��, Roses o l'Escala, i



esperem que quan entri en funcionament el nou tren alguns d'ells ara vulguin venir els caps de setmana o de

vacances a Por tbou", assenyala Salas. La �nica cosa que pot lamentar, assegura, �s que no es posi ja en marxa

durant aquest any.
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